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莱恩国际将严守“用匠心 做精品”的经营理念

五大智能系统  开启洁净生活

莱恩国际致力于通过德国领先卫浴科技，将创新技术和家庭卫浴解决方案应用于产品

全新的方式诠释设计、卫生、安全舒适的生活品质



德莱恩卫浴 ( 上海 ) 有限公司，致力通过德国领先卫浴科
技，将创新技术和家庭卫浴解决方案应用于产品，向全球
消费者传播欧洲领先的卫浴文化。

莱恩国际以“洁净生活”为品牌主张，坚持“创新、健康、
严谨“的品牌价值观，传承德国卫浴前瞻设计的创新基因，
秉承德国制造精益求精的工艺精髓，为人类健康、美好生
活方式持续赋能。产品凭借无可比拟的设计理念、严格的
质量要求与质检工序，获得了全球用户的广泛认可。
 
未来，莱恩国际将严守“用匠心 做精品”的经营理念，用
每一件产品，传递对品质生活的赞美，分享美好时光的感
动。莱恩国际，懂生活，更懂你！

关于莱恩国际

Das Geschenk des Rheins

ABOUT LAEIN 

Head office of Ryan Intelligent Technology Co., Ltd
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DAS GESCHENK 
DES RHEINS

"Das Geschenk des Rheins"，德语寓意莱茵河的恩赐。莱茵河是德国最长的河流，流域面
积占德国总面积的 40%，是德国的摇篮。莱茵河是具有历史意义和文化传统的欧洲大河，也是
世界上最重要的工业运输大动脉之一。诞生于莱茵河畔的莱恩国际，得益于德国领先的工业技术，
继承了德国工艺的优秀基因，并将莱恩国际独到的见解融入到产品当中，用每一件产品服务好
消费者，回报来自莱茵河的恩赐。

来自莱茵河的高贵基因

"Das Geschenk des rheins", German means the gift of Rhine. Rhine River is the longest 
river in Germany, with drainage area accounting for 40% of the total area of Germany, 
and it is the cradle of Germany. Rhine is a European river with historical significance and 
cultural tradition, and also one of the most important industrial transportation arteries in 
the world. Born on the Bank of Rhine, Rhine international benefits from Germany's leading 
industrial technology, inherits the excellent gene of German technology, integrates Rhine's 
unique insights into products, serves consumers well with each product, and returns the 
gifts from Rhine.

Only the pure aesthetic feeling and the 
unique design can touch the soul's vision. 

03 04



Germany design
IT'S FUTURE

德国设计，世界品质
尖端技术，独到的选择

这就是莱恩国际 SMART 世界，你的洁净世界。众望所归，莱恩国际与顶级设计师联手开发的智能坐便器，无疑是卓越设计与颠峰品质的
完美结合。先进的工艺和全球领先的高效团队和运作流程，莱恩国际旨在以一种全新的方式诠释设计、卫生、安全舒适的生活品质。电子冲
洗系统和真正现代化的舒适洁身技术的运用 -- 莱恩国际创造全新的智能水清洗科技。

This is Ryan smart world, your clean world. As you can see, the intelligent toilet jointly developed by Ryan and top designers is undoubtedly the 
perfect combination of excellent design and peak quality. With advanced technology and the world's leading efficient team and operation process, Ryan 
aims to interpret the quality of life of design, health, safety and comfort in a new way. The operation of electronic washing system and real modern 
comfortable body cleaning technology -- Ryan creates a new intelligent water cleaning technology.
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防水灌胶  Waterproof glue pouring

不锈钢喷杆   
Stainless steel spray bar

人体工程学恒温坐圈
Ergonomic constant temperature seat

四档风温
Four grades of wind temperature

长距遥控   Long distance remote control

8M1. 针对国内卫生间干湿不分离现状，按国标 IPX4 防水等级设计
2. 主控板等主要零部件采用灌胶技术，有效防止线路短路
3. 防水防潮设计，确保马桶在潮湿环境使用安全与可靠

独特的角度设计，优化清洗范围，使喷杆
不必伸出太多依旧能实现相同的冲洗效果，
采用 304 不锈钢喷杆，使用起来更卫生、
更容易。

喷管入水前水路增加过滤装置，过滤装置
要求可以过滤掉大于 0.5mm 直径杂质和絮
状杂质。

1. 着座面平缓，受力均匀且舒适，适合不同体态的使用者
2. 座圈采用阻燃材料
3. 采用摩擦焊技术，座圈密封性更好，减少水汽进入
4. 座温设有常温，夏日也有凉爽体验
5. 座圈内置加热装置，4 档温度调节

0 档（常温风）
低档（40℃ ±5℃）
中档（45℃ ±5℃）
高档（50℃ ±5℃）

优势：
1. 减少用纸二次污染
2. 节约用纸

遥控距离长达 8m，灵敏便捷，适合各种大小卫生间，使用更广泛。
.

1. The landing surface is smooth, the stress is even and 
comfortable, and it is suitable for users with different posture 
2. The seat ring is made of flame retardant material 
3. Friction welding technology is adopted to improve the sealing 
performance of the seat ring and reduce the water vapor entering 
4. The seat temperature is set with normal temperature and cool 
experience in summer 
5. The seat ring is internally heated with aluminum foil, and the 
temperature can be adjusted in four grades

Grade 0 (Normal temperature wind) 
Low grade (40 ℃ ± 5 ℃ ) 
Medium grade (45 ℃ ± 5 ℃ ) 
High grade (50 ℃ ± 5 ℃ )

Advantages: 
1. Reduce secondary pollution of paper
2. Save paper

1. According to the current situation of non separation of wet and dry toilet in China, it is 
designed according to the national standard IPx4 waterproof grade 
2. Glue filling technology is adopted for main parts such as main control board to 
effectively prevent short circuit of lines 
3. Waterproof and moisture-proof design to ensure the safe and reliable use of the toilet 
in wet environment

The unique angle design optimizes the 
cleaning range so that the spray bar does 
not have to extend too much to achieve the 
same flushing effect. The 304 stainless steel 
spray bar is more sanitary and easy to use. 
 
Add a filter device in the water path before 
the nozzle enters the water. The filter device 
is required to be able to filter out impurities 
larger than 0.5mm in diameter and flocculent 
impurities.

Remote control distance up to 8m, sensitive and convenient, suitable for all sizes of toilets, more widely used喷头清洁单管不锈钢喷口

保温 / 阻燃座圈

GERMAN CUTTING 
EDGE TECHNOLOGY
用匠心  做精品 中档（36±2℃）

高档（39±2℃）
常温                                  
低档（32±2℃）

Medium grade (36 ± 2 ℃ ) 
High grade (39 ± 2 ℃ )

Normal temperature 
Low grade (32 ± 2 ℃ )
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精准识别  Precise Identification01

02

03

04

05

电容式着座传感器，智能识别是否有人坐在座圈上，避免无人着座时，误操作导致喷嘴乱喷水。

The capacitive seat sensor can intelligently identify whether someone is sitting on the seat ring, so as to avoid the 
spray of nozzle caused by misoperation when no one is sitting.

After the person is seated, the automatic deodorization function is turned on (when the factory is set, the automatic 
deodorization function is turned off, which needs to be turned on through the remote control operation), the odor is 
sucked out by the fan, then treated by the activated carbon in a unified way, and finally the fresh air is discharged.

After the person is seated, the washer nozzle will clean automatically to ensure the cleanness of each cleaning 
nozzle (if it needs to be cleaned manually, the cleaning function of the nozzle can be turned on, and the nozzle will 
stretch out automatically without spraying water, which is convenient for manual cleaning)

After the person leaves the seat, the automatic flushing function is carried out (there are two flushing modes, i.e. 
big flushing and small flushing. After the person leaves the seat, the flushing is big flushing. Long press the knob for 
more than 3 seconds to start the small flushing mode, so as to save water and water)

After the person is seated, the skirt edge flushing port will moisten the ceramic wall to avoid sticking.

自动除臭  Automatic Deodorization

人着座后，即开启自动除臭功能（ 出厂设置时，自动除臭功能为关闭状态，需通过遥控器操作开启 ）, 通过风机吸走臭气，

再由活性炭统一处理，最后排出新鲜的空气。

着座润壁  Wetting Surface

人着座后，裙边冲水口会对陶瓷壁进行一个湿润，避免粘黏。

喷头自洁  Self Cleaning

人着座后，清洗器喷头会自动清洗，确保每一次清洗喷头的洁净（若需要人工进行清洗，可以开启喷头清洁功能，喷头自

动伸出且不会喷水，方便人工清洗）

智能冲水  Intelligent Flushing

人离座后，即进行自动冲水功能（ 冲水方式有两种，分为大冲和小冲，人离座之后冲水为大冲，长按旋钮 3 秒以上启动小

冲模式，真正做到省水节水）
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0-PRESSURE SYSTEM
智能零水压冲刷系统

Intelligent Zero Water Pressure Scouring System

As a new flushing system, 0-PRESSURE SYSTEM system can meet the requirements of single gear water saving, Mechanical flushing 
mute, water pressure applicability, etc., break the traditional ceramic design, lead the industry, and obtain the world's only original 
patent design.

Bid farewell to the problem of low peak water pressure in old residential quarters of high-rise buildings. E-shiin system is not affected 
by water pressure. It is applicable to new and old residential quarters and self built houses. At the same time, it has the advantages of 
no splash in flushing, no dirt on the bottom plate under the nozzle, Mechanical flushing without electricity, etc.

0-PRESSURE SYSTEM 系统作为全新冲刷系统，可以满足人们单、双档节水、机械冲水静音、水压适用性等要求，打破
传统陶瓷设计，领跑行业前沿，以独创专利设计获得全球领先。

告别高层建筑、老式小区、用水高峰水压低的问题，0-PRESSURE SYSTEM 不受水压影响，新旧小区，自建房均适用 , 同时
具备冲水无飞溅现象，喷嘴下方底板不易粘污物，无电情况机械式冲洗等优势。

智能冲水

更稳定     更节水     更时尚

零水压，冲水无压力  Zero water pressure, no pressure for flushing
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即热式陶瓷加热管，即便进水是低达 5 度的冰水，也可在一秒内加热到 35 度，在寒冷的冬季也
带着最贴心的呵护。温度控制稳定，采用瞬间加热维持恒定温度（不用内置水箱储藏加热水），
冲洗时不会感觉到水温有任何下降，更加卫生、省电；水温控制采用特殊的加热算法，冲洗温度

控制稳定，在冲洗过程中不会感觉温度的跳动。

5℃ 35℃

RAPID HEATING
陶瓷加热管一秒速热

That is to say, the hot ceramic heating pipe can heat to 35 ℃ in a second even if the water is ice water with a 
temperature as low as 5 ℃ . It also takes the most intimate care in the cold winter. The temperature control is 

stable, the instantaneous heating is used to maintain the constant temperature (the heating water is not stored in 
the built-in water tank), and no drop in the water temperature will be felt during flushing, which is more sanitary 

and power-saving; the special heating algorithm is used for the water temperature control, and the flushing 
temperature control is stable, and the temperature jump will not be felt during flushing.

One Second Fast Heating Of Ceramic Heating Tube

（39℃ ±2℃）

（37℃ ±2℃）

（35℃ ±2℃）

（30℃ ±2℃）
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多种清洗模式，温柔呵护你的肌肤

M
ultiple cleaning m

odes, gentle care for your skin

CARE FOR YOU

臀部清洗 女性清洗 往复清洗 按摩清洗

1. The cleaning is cleaner. The hot and cold spa function is 5 seconds warm water and 15 seconds hot water, which can 
promote anal contraction during cleaning and effectively clean more than 95% of wrinkles 
2. It can promote blood circulation, cold and hot spa, which can promote the contraction and expansion of blood vessels 
in anus to the greatest extent, and has better effect on preventing and treating hemorrhoids 
3. Promote anal muscle contraction, cold and hot spa can stimulate anal contraction to the greatest extent, help 
defecate, prevent constipation, and prevent prostate cancer, hyperplasia and other diseases 
4. Strong massage, because the hot and cold spa massage effect is very strong, it can bring a strong sense of physical 
and mental pleasure

1. 清洗更干净，冷热 SPA 功能是 5 秒常温水，15 秒热水，在清洗的时候能够促进肛门收缩，能够有效的清洗 95% 以上的褶皱
2. 促进血液循环，冷热 SPA 能最大程度促进肛门部位的血管的收缩、扩张，对预防痔疮和治疗痔疮有更好的疗效
3. 促进肛门肌肉收缩，冷热 SPA 能最大程度刺激肛门收缩，帮助排便，预防便秘；能很好的预防前列腺癌、前列腺增生等疾病
4. 强效按摩，由于冷热 SPA 的按摩效果非常强，能带来强烈的身心愉悦感

按摩清洗  Massage cleaning04

1. Through the repeated cleaning of water flow, the cleaning is cleaner and more sanitary 
2. The reciprocating motion of the nozzle has been tested for many times, and the optimal motion frequency is 
obtained, so as to ensure the cleanliness and comfort to the greatest extent 
3. The range of reciprocating cleaning is perfect in accordance with ergonomics, scientific and environmental protection, 
and water saving

1. 通过水流的反复清洗，令清洗更干净，更加卫生
2. 喷头的往复运动经过无数次试验，得出最优的运动频率，使清洁度以及舒适度得到最大的保证
3. 往复清洗的范围完美符合人体工程学，科学环保，节约用水

往复清洗   Reciprocating cleaning03

1. Spray water, more gentle cleaning 
2. Exclusive cleaning nozzle, more respect for women, more hygiene 
3. Avoid contact with bleaching powder, fluorescent powder and other pollutants on paper towels 
4. Be cleaner and say goodbye to pruritus, peculiar smell and other gynecological diseases 
5. While cleaning, it can also play the role of relaxing massage, promoting blood circulation and fitness

女性清洗   Female cleaning
1. 花洒式出水，清洗更柔和
2. 专属清洗喷口，更加尊重女性，更加卫生
3. 避免接触纸巾上的漂白粉、荧光粉等污染物
4. 更加洁净，告别瘙痒、异味等妇科疾病
5. 清洁的同时还能起到舒爽按摩、活血健身的作用

02

1. 清洗更洁净，用水清洗，能够彻底清理残留脏污，告别用纸，水洗更干净，能有效预防痔疮
2. 清洗更健康，冷热水交替清洗，刺激肛门部位肌肉收缩，预防便秘，按摩清洗，弱强水交替，能够有效缓解疲劳
3. 方便老年人、孕妇、小孩等如厕问题，免弯腰、免擦拭

1. Cleaner cleaning，clean with water, can thoroughly clean the residual dirt, say goodbye to paper, clean with water, 
can effectively prevent hemorrhoids 
2. Clean healthier，alternate cold and hot water cleaning, stimulate anal muscle contraction, prevent constipation, 
massage cleaning, alternate weak and strong water, can effectively relieve fatigue 
3. Convenient for the elderly, pregnant women, children and other toilet problems, no bending, no wiping

臀部清洗   Hip cleaning01
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静音缓降，静享无噪音如厕时光

阻尼缓降功能，主要是用于座圈与座盖，免得座
圈 / 座盖下落时发出啪啪的声音，每一个座圈和
座盖能够经过 5 万次以上的开闭后，还能正常缓
降功能。

Damping and slowing down function is mainly used 
for seat ring and seat cover to prevent the seat 
ring / seat cover from popping when falling. Each 
seat ring and seat cover can be opened and closed 
more than 50000 times, and can also have normal 
slowing down function.

SILENT SLOW 
DOWN

Intelligent Zero Water Pressure Scouring System

Only the pure aesthetic feeling and the 
unique design can touch the soul's vision. 
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LAEIN 
PRODUCTS

Intelligent toilet

莱恩国际产品

SAUBER 索贝

REJNIGEN 爱丽静

KLUG 科露克

KLAR 克拉尔

Das Geschenk des Rheins
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REJNIGEN
爱丽静

Intelligent toilet

对生活艺术的深刻感悟，只有纯粹的美感、独特的设计才能触动心灵目光。此系列保证功能完备实用的同时，注入柔和圆润的体姿，诠释时尚生活写意。

精致生活   Exquisite life

Only the pure aesthetic feeling and the unique design can touch the soul's vision. This series guarantees complete and practical functions, while 
infusing soft and mellow body posture, interpreting the fashion life freehand brushwork.

21 22



探寻安全的舒适之旅，源自安全品质与舒适享受之间的完美平衡，细节之中尽
显德国风范，莱恩国际智能座便器，让你从容享受，舒适体验。

To explore the safety and comfort journey, it comes from the perfect balance 
between safety quality and comfort. The details show the German style. The 
lane intelligent toilet let you enjoy and experience calmly.

Only the pure aesthetic feeling and the 
unique design can touch the soul's vision. 

智享从容
科技与美学的完美平衡
WISDOM AND CALM 
 
PERFECT BALANCE BETWEEN TECHNOLOGY & AESTHETICS
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安全放心  马桶盖和座圈由专业的热固塑料制成，马桶桶身为全瓷，
莱恩国际一贯采用的高品质材料能够始终保持表面的清洁如新，
赋予你高度的安全感。

尽享舒适  杰出的功能表现，只需轻轻一按，即可实现水温、水压、
冲水模式、夜光等功能的转换，同时，还会保存你的专属清洗模式。
当然你也可以随时调整你需要的模式。

奢华精致   真正的优雅永不过时，源自于高标准。奢华但不高调，
动人细节呈现极其精致的设计，唯有细微之处方能体现极致的魅
力。将贵金属的色调与冷暖灯光结合起来，令人难以抗拒。

The safe and secure toilet cover and seat ring are made of 
professional thermosetting plastic. As the toilet is all ceramic, 
the high-quality materials used by Ryan can always keep the 
surface clean as new, giving you a high sense of security.

Enjoy comfortable and outstanding function performance, just 
press it, you can realize the conversion of water temperature, 
water pressure, flushing mode, night light and other functions, 
and also save your own cleaning mode. Of course, you can adjust 
the mode you need at any time.

The real elegance of luxury and delicacy is never out of date, 
which originates from high standards. Luxury but not high-
profile, moving details show extremely delicate design, only 
subtle prescription can reflect the ultimate charm. It's hard to 
resist the combination of the color of precious metals and cold 
and warm lights.

Only the pure aesthetic feeling and the 
unique design can touch the soul's vision. 

Das Geschenk des Rheins
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SAUBER
索贝

Intelligent toilet

对生活艺术的深刻感悟，只有纯粹的美感、独特的设计才能触动心灵目光。在索贝身上得到完美的表达，德国设计的细微特征，
强大的功能加上熟悉的莱恩国际品质，彰显出莱恩国际奉行的价值理念。

你的专属之选   Your exclusive choice

Only the pure aesthetic feeling and the unique design can touch the soul's vision. The perfect expression in SOBE, the 
subtle features of German design, powerful functions and familiar Ryan quality show the value concept of Ryan.

Das Geschenk des Rheins
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Das Geschenk des Rheins

莱恩国际血液中的细腻与敏感，让我们对每件作品充溢着深刻的爱，这也是我们致
力于创新和唯美设计的初衷。时尚纤细，非凡可人的弧度、精致的金属棱边，处处
细节都体现着那些只属于莱恩国际的设计灵魂。

The delicacy and sensitivity in Ryan's blood make us full of deep love for each 
work, which is also the original intention of our commitment to innovation and 
aesthetic design. Fashion slim, extraordinary radian, exquisite metal edge, all 
details reflect the design soul of Ryan only.

MINIMALISM 
 
LUXURIOUS

极简
奢华
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精致华美  对生活艺术的深刻感悟，只有纯粹的美感、独特的设计
才能触动心灵目光。在保证功能完备实用的同时，注入柔和圆润
的体姿，诠释时尚生活写意。此系列同时拥有奢华金与优雅银两
种不同的型号，满足你对于卫浴空间颜值的所有幻想。

Design boundless innovation technology, leading extraordinary 
life. Wireless connection, Lenovo infinite wonderful; free 
control, control life at any time. Free from boredom and 
bondage, make it possible to be relaxed and free, and enjoy 
a wonderful life from then on. Only the pure aesthetic feeling 
and the unique design can touch the soul's vision. At the same 
time of ensuring complete and practical functions, the soft and 
mellow body posture is injected to interpret the fashion life 
freehand brushwork. This series has two different models of 
luxury gold and elegant silver, which satisfy all your fantasies 
about the beauty of bathroom space.

Only the pure aesthetic feeling and the 
unique design can touch the soul's vision. 

设计无界  创新科技，引领非凡生活。无线连接，联想无限精彩；自由
掌控，随时把控生活。解脱枯燥与束缚，让轻松自由成为可能，从此
尽享精彩生活。

Design boundless innovation technology, leading extraordinary life. 
Wireless connection, Lenovo infinite wonderful; free control, control 
life at any time. Free from boredom and bondage, make it possible 
to be relaxed and free, and enjoy a wonderful life from then on.

Das Geschenk des Rheins
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KLUG
科露克

Intelligent toilet

自然美学与功能的完美平衡。正如同大自然的纯粹简单一样，我们所作的旨在以一种全新的方式诠释生活，从自然万物的美
态中萃取灵感，将自然之美带进浴室。

自然之美   Beauty of nature

The perfect balance between natural aesthetics and function. Just like the pure simplicity of nature, what we have 
done is to interpret life in a new way, extract inspiration from the beauty of nature and bring the beauty of nature into 
the bathroom.

Only the pure aesthetic feeling and the unique design can touch the soul's vision. 
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让卫生和舒适的体验触手可及，找到你的完美所需。因为我们为你贴
心设计，并细致入微地对每件产品反复优化调整，唯有细微之处方能
体现真正的美丽，直至确信它们能够缔造无法超越的用户体验为止。
莱恩国际智能马桶能为你直接营造一个可信赖的清洁环境，而不仅仅
是在冲洗的过程中。莱恩国际将为你构筑最干净的家庭净地。

Make the experience of hygiene and comfort at your fingertips to 
find your perfect needs. Because we carefully design for you, and 
carefully optimize and adjust each product repeatedly, only the 
subtle prescription can reflect the real beauty, until we are sure 
that they can create an unparalleled user experience. Ryan smart 
toilet can directly create a reliable clean environment for you, not 
just in the process of flushing. Ryan will build you the cleanest 
house.

WITHIN REACH 
 
THE CLEAN LAND FOR YOUR FAMILY

触手可及
为你构筑的家庭净地

Only the pure aesthetic feeling and the 
unique design can touch the soul's vision. 
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精致环保   与自然资源和谐共处的想法日益强烈。我们可以用现代的方式做到这一点，环保材料完美结合了可持
续设计和创新节能技术。节能灯光、活水即热、无电冲洗、节水冲刷技术的运用，不仅节约了金钱也节约了自然
资源，既拥有了精致的生活方式，又为环保贡献了一分力。

The idea of harmonious coexistence of refined environmental protection and natural resources is increasingly 
strong. We can do this in a modern way. Environmentally friendly materials perfectly combine sustainable 
design with innovative energy-saving technologies. The application of energy-saving lighting, hot water, 
non electric flushing and water-saving flushing technology not only saves money but also saves natural 
resources. It not only has a delicate lifestyle, but also contributes to the environmental protection.

Only the pure aesthetic feeling and the 
unique design can touch the soul's vision. 

莱恩国际采用的这种超级光滑耐磨的抗菌自洁釉面涂层含有银离子，
令污垢和水渍无处附着，清洗后没有任何残渍，可有效防止细菌滋生，
并且无需使用对环境有害的清洁剂。

This super smooth and wear-resistant antibacterial self-cleaning 
glaze coating used by Ryan contains silver ions, which makes dirt 
and water stains no longer adhere. After cleaning, there is no 
residue. It can effectively prevent bacteria from breeding, and it 
does not need to use cleaning agents harmful to the environment.

纯粹的生活方式
P U R E  L I F E S T Y L E
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Klar

KLAR
克拉尔

Intelligent toilet

优雅柔美的设计风格，界面直观而简单。克拉尔系列让每间浴室瞬间时尚变身，让你体会备受宠爱的滋味，感受不一样的自己。

迷人魅力   Charming Charm

Elegant and soft design style, intuitive and simple interface. The Clara series makes every bathroom fashionable in an 
instant, so that you can experience the taste of being loved and feel different from yourself.

Only the pure aesthetic feeling and the 
unique design can touch the soul's vision. 
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舒适家居
的自然关注焦点

无论是从视觉、触觉还是体验上，克拉尔都是件卓越非凡的产物，你
也可以将其自定义，以满足你在最宁静的私人时刻，感受一键舒心使
用的私人设定，只为你的方便和舒适。

Whether visual, tactile, or experiential, Claire is an extraordinary 
product. You can also customize it. You can experience the private 
settings that are easy to use at the touch of a button. Convenience 
and comfort.

Only the pure aesthetic feeling and the 
unique design can touch the soul's vision. 

COMFORTABLE HOME FURNISHING 
THE NATURAL FOCUS OF ATTENTION
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克拉尔同时备有智能自洁喷头，在每次使用前后均自动用
清水进行自动清洁，为了使你可以立即体验到完美的卫生
水平，隐形的传感器可以自动激活空气清新剂，明显消除
异味。除此之外，克拉尔致力于提供一个全面卫生的用户
体验，除了具备喷头自洁和除臭功能以外，还拥有双重净
水除菌功能，所有可能会接触到水的部件都是使用抗菌材
料，以保证设备优秀的卫生水平。

我们的产品被小心翼翼的精心制作，每一件莱恩国
际产品，甚至是其中最小的零部件，都能完美匹配
莱恩国际一丝不苟的制作标准。精致的边缘、流线
型的造型、柔和的弧线。莱恩国际悉心的一体式设
计隐藏着巧妙的技术，时尚的贵族金、优雅银与陶
瓷白的完美比例搭配中，清晰的功能提示灯亦或为
你带来更好的使用舒适感。

克拉尔融合严谨、精确、苛刻的德国工匠精神，根
据亚洲人人体工程学比例。常态使用形式和功能进
行研发，莱恩国际探寻打动你的感官体验细节，为
你呈现一种生活的内敛与自信。

Krall also has an intelligent self-cleaning nozzle, which 
automatically cleans with clean water before and after 
each use. In order to make you experience the perfect 
sanitary level immediately, the invisible sensor can 
automatically activate the air freshener and obviously 
eliminate the peculiar smell. In addition, Clare is 
committed to providing a comprehensive and hygienic 
user experience. In addition to the self-cleaning and 
deodorization functions of the nozzle, it also has the 
dual water purification and sterilization functions. All 
parts that may contact the water with ash are made of 
antibacterial materials to ensure the excellent sanitary 
water level of the equipment.

Our products are carefully and meticulously made. 
Every Ryan product, even the smallest parts, 
can perfectly match the meticulous production 
standards of Ryan.Delicate edge, streamlined 
shape, soft arc. Ryan's careful one-piece design 
hides ingenious technology. In the perfect 
proportion of fashionable noble gold, elegant 
silver and ceramic white, clear function prompt 
lamp can also bring you better use comfort.

Krahl combines rigorous, precise and rigorous 
German craftsmanship spir it according to 
the proportion of Asian ergonomics. Normal 
use of forms and functions for research and 
development, Ryan to explore the details of 
your sensory experience, to show you a life of 
introverted and confident.

Only the pure aesthetic feeling and the 
unique design can touch the soul's vision
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臀部清洗 HIP CLEANING

瞬间加热 INSTANT HEATING

着座感应 SEAT INDUCTION

女性清洗 FEMALE CLEANING

着座润壁 WETTING CASE

往复清洗 RECIPROCATING CLEANING

柔光照明 SOFT LIGHT ILLUMINATION

按摩清洗 MASSAGE CLEANING

座圈加热 WARM SEAT RING

单冲式 SINGLE PUNCH

双冲式 DOUBLE PUNCH

选位清洗 SELECTIVE CLEANING

暖风烘干 WARM AIR DRYING

除臭 DEODORIZATION

旋钮开关 ROTARY SWITCHES

坐便器 Toilet

脚踢冲水 KICK AND FLUSH

智能显示 INTELLIGENT DISPLAY

翻圈翻盖 OPEN COVER & RING

清洗方式  CLEANING METHOD

产品功能  PRODUCT FUNCTION

智能控温  TEMPERATURE CONTROL

智能洁净 INTELLIGENT CLEANING

以人为本 PEOPLE ORIENTED

REJNIGEN REJNIGEN SAUBER SAUBER KLUG KLUG KLUG KLAR KLAR
A31-608 A31-610 Q21-607 Q21-609 A22-608 A22-610 A22-612 A51-610 A51-612
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尽享莱恩国际贵宾式服务

400-810-9898

LAEIN 的销售代表保证在现场提供专业顾问服务。

LAEIN 的内部销售团队将通过电话提供有关技术的专业协助。

作为客户，您将收到广泛的营销和广告支持，并配以专业的销售材料、技术

手册和全面的数据。

LAEIN'S sales representative guarantees professional consulting services on site. 

LAEIN'S internal sales team will provide technical assistance by telephone. 

As a customer, you will receive a wide range of marketing and advertising support, 
together with professional sales materials, technical manuals and comprehensive 
data.

In addition to superior products, LAEIN also provides customers with a full 
range of professional services to help with planning and decision support:

除了卓越的产品，LAEIN 还为客户提供全方位的专业服务，以帮助进行规划和 

决策支持：

全国加盟热线：

ENJOY RYAN 
INTERNATIONAL VIP 
SERVICE
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